



Company Policy

سياسة الشركة

العمين باك للطباعة والتغليف

El-Alamein Pack for printing and packaging

El-Alamein pack for printing & packaging is a leader company in the field of printing and packaging which Converting paper, paper board and Aluminum foil using flexo and offset printing to supply different packaging materials to all food & non-food sectors.

العمين باك للطباعة والتغليف هي شركة رائدة في مجال الطباعة والتغليف وتتميز بتحويل الورق والكرتون ورق الألومنيوم باستخدام الطباعة الأوفست والفليكسو الي مواد التعبئة والتغليف المختلفة لجمع و القطاعات الغذائية و غيرها .

The company set up its vision from the first day of the establishment to be the biggest brand name in the field of printing & packaging and in the front of its competitors, and achieve its goals through the commitment:

وقد وضعت الشركة نصب أعينها منذ أول يوم من إنشائها بأن تصبح واحدة من أكبر الشركات في مجال الطباعة والتغليف وأمام منافسيها وأن تحقق أهدافها من خلال التزامها ب :

- Supplying local and foreign markets & customers with food safety, healthy & high-quality products, legally compliant and complying with the most recent international standards and to service for food products.
- Working to achieve customer requirements, expectations and satisfaction. Our goal is to achieve a high-quality product with minimal defects and timely supply.
- Providing a healthy, safety environment and empty from pollution for all employees and products to keep safe and maintain Co. resources and works on protect the environment and the company.
- Protection of the environment, prevention of pollution and safe disposal of waste.
- Eliminate or reduce incidents through providing PPE's and achieving EHS & OSHAS objectives.
- Reduce products cost through the reduction of scrap rate and improve working conditions & develop our OEE target.
- Employee awareness and effectiveness and elevate of all worker's moral.
- The company has been committed to continuous improvement and conformity with the legal and legislative requirements and the modern international standards, in addition to our commitment to the principles of ethical dealing in all our internal and external transactions without coercion or religious or racial fanaticism and urging the family relationship between all members of the company management and employees and work on Meet the requirements of both inside and outside customers through external communications and our commitment towards consultation and participation of workers in the Company through internal communications & meetings.
- To achieve these goals, the management is implementing a Quality system, Environmental system and Health & Safety system , food safety system and chain of custody based on application of ISO 9001 , ISO 14001 , ISO 45001 , FSC , BRCGS & FSSC 22000 international standard.

- إمداد الأسواق المحلية والخارجية والعلاء بمنتجات.أمنة غذائيا – صحية - عالية الجودة ومطابقة للمتطلبات القانونية و مطابقة لأحدث مواصفات الجودة ولخدمة المنتج الغذائي.
- العمل على تحقيق متطلبات وتوقعات العملاء ورضائهم وهدفنا تحقيق منتج عالي الجودة خالي من العيوب والتوريد في الوقت المحدد.
- توفير بيئة عمل صحية وآمنة وخالية من التلوث للحفاظ على سلامة العاملين والمنتجات والحفاظ على موارد الشركة والعمل علي حماية البيئة والمنشأة.
- حماية البيئة الخارجية ومنع التلوث والتخلص الآمن من النفايات .
- منع أو تقليل الحوادث والاصابات في المنشأة من خلال الالتزام بتوفير مهمات الوقاية وتحقيق أهداف البيئة والسلامة والصحة المهنية .
- العمل على تقليل تكلفة المنتج وذلك من خلال تقليل الهدر الهائل للعمليات الإنتاجية وتحسين ظروف التشغيل وتطوير الكفاءة الإنتاجية الشاملة.
- رفع كفاءة العاملين وتوعيتهم والعمل على رفع معنويات جميع العاملين بالشركة
- وقد التزمت الشركة إداره وعاملين بالتحسين المستمر والتطبيق مع المتطلبات القانونية والتشريعية والمواصفات العالمية الحديثة بالإضافة إلى التزامنا بمبادئ التعامل الأخلاقي في جميع تعاملاتنا الداخلية والخارجية دون قهر أو تعصب ديني أو عنصري والحرص على العلاقة الأثرية بين جميع أفراد الشركة إدارة وعاملين والعمل علي تلبية متطلبات العملاء داخلين وخارجين عن طريق الاتصالات الخارجية والتزامنا إتجاه إستشارة و مشاركة العاملين داخل المنشأة من خلال الاتصالات الداخلية والاجتماعات.
- لتحقيق هذه الأهداف ، تقوم الإدارة بتنفيذ نظام الجودة والنظام البيئي ونظم السلامة والصحة المهنية ونظام سلامة الأغذية وسلسلة التوريد بناءً على تطبيق المواصفات الدولية :

ISO 9001:2015 – ISO 14001:2015– ISO 45001:2018 – FSSC 22000 V6 – FSC V3.1- Packaging Material. (BRCGS)V.6

العمين باك للطباعة والتغليف

ش.م.م
برج العرب/102، ٤٦٢٠١٥٢
س.ت: ٨٥٧٥

مدير توكيد الجودة : م / إسلام عبد الرحمن

نائب رئيس مجلس الإدارة : م / عمرو أبو ريده